



Architects Registration Board

Hong Kong Special Administrative Region

建築師註冊管理局

香港特別行政區

Summary Notes of the 8th ARB Meeting 2012-2013

2012-2013 第八次建築師註冊管理局會議簡要

Date: 15 May 2013

日期：2013年5月15日

1) Appointment to Government Committee

政府委員會任命

Minor Works Contractors Registration Committee/ Panel ("MWCRC") Panel

小型工程承建商註冊事務委員會小組

For the 2nd batch of MWCRC nomination, the Buildings Department ("BD") confirmed the appointment of 2 Registered Architects for 2-year term starting 25 March 2013 – 31 December 2014.

屋宇署為第二輪小型工程承建商註冊委員會小組實際委任以下 2 位建築師，任期 2 年，從 2013 年 3 月 25 日至 2014 年 12 月 31 日。

New Nominations (2):

新提名 (2)：

- 1) TSE Kwok-hung 謝國雄
- 2) YUEN Hung-nok Davy 阮雄岳

2) Education & Accreditation Issues

教育及評審資格事宜

Meeting with Chairman, Board of Architects (BOA), Singapore on 17 May 2013

2013 年 5 月 17 日，會見新加坡建築師委員會主席

The Board noted that FUNG Sin Yuen Ada, HKIA President would meet Mr LIM Choon Keang, Chair of BOA, Singapore to explore the possibility of reaching mutual recognition of accreditation systems of architectural programmes on 17 May 2013.

香港建築師註冊管理局瞭解香港建築師學會會長馮宜萱女士將於 2013 年 5 月 17 日會見新加坡建築師委員會主席 LIM Choon Keang 先生，探討兩地建立建築方案互認體系的可行性。